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RG.0012.28.2017 

 

Protokół Nr 28/17 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

odbytego w dniu 20 października 2017 roku 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1305 a zakończyła o 1403. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 5 

Członków Komisji obecnych było 4, radna Lucyna Jurkiewicz dołączyła do obrad 

o godz. 1315 ). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Przed przystąpieniem do rozpatrywania projektów uchwał Rady Gminy 

Przewodniczący Komisji udzielił głosu Kierownik Zespołu Infrastruktury 

Technicznej Izabeli Szałaj. 

Kierownik przedstawiła wniosek gminy do Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział Terenowy w Rzeszowie o nieodpłatne przekazanie nieruchomości 

rolnych Skarbu Państwa, gruntów przeznaczonych na drogi gminne w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego.  

Wniosek dotyczy nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Radomyśl 

nad Sanem oznaczonych działkami: nr 1701/27, nr 1701/46 oraz działek 

nr1701/71, nr 1701/73 i nr 1701/75. 
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Na podstawie art. 24 ust. 5c ustawy o gospodarowaniu nieruchomościami rolnymi 

Skarbu Państwa Komisja zapoznała się z wnioskiem i wyraziła pozytywną opinię 

w kwestii możliwości nabycia nieruchomości.  

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

Lesław Pater. 

P. Lesław Pater przedstawił stawki za wodę i ścieki wynikające z wyliczeń: 

1). Za 1 m3 dostarczanej wody – cena netto 3,17 zł,  

- dotychczasowa stawka – 2,71 zł, 

 

2). Za 1 m3 odprowadzanych ścieków ustalony na podstawie zużycia wody  - cena 

netto 5,57 zł.  

- dotychczasowa stawka – 4,15 zł. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała propozycję zmiany zapisu §3 projektu 

uchwały, który otrzymałby brzmienie „ 

 

Zmiana została przyjęta w głosowaniu – 5 głosów „za”. 

 

W toku dyskusji zostały zaproponowane stawki za 1 m3 dostarczanej wody – 2,90 

zł. i 3,00 zł.  za 1 m3 odprowadzanych ścieków – 5,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stawki  za 1 m3 

dostarczanej wody i za1 m3 odprowadzanych ścieków. 

Za 1 m3 dostarczanej wody: 

Za stawką 2,90 zł głosowało 2 radnych. 

Za stawką 3,00 zł głosowało 3 radnych. 

Przyjęto stawkę 3,00 zł. 

 

Za1 m3 odprowadzanych ścieków: 

Za stawką 5,00 zł. głosowało 5 radnych.  

Przyjęto stawkę 5,00 zł. 

 

Komisja przyjęła również wysokość opłaty abonamentowej – 1,70 zł. w 

głosowaniu – 5 głosów „za”. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu dla 

członków jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy Radomyśl 

nad Sanem przestawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
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W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na sfinansowanie deficytu budżetowego przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  rezygnacji z udzielenia pomocy 

finansowej województwu podkarpackiemu przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2017 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Komisji udzielił głosu inspektorowi ds. przedsiębiorczości 

Grzegorzowi Ścipniowi. 

P. Ścipień przypomniał, że od pewnego czasu na terenie gminy funkcjonuje linia 

MKS na trasie Stalowa Wola – Chwałowice. Gmina Radomyśl nad Sanem za 

funkcjonowanie na tym odcinku  dopłaca 147 tys. zł.  

Jednak w związku z małą ilością pasażerów korzystających z tej linii gmina 

wystąpiła o przesunięcie kursu z 5.35 z Chwałowic na 6.55 z przystankiem 

początkowym w Woli Rzeczyckiej i dołożenie dodatkowego kursu z Chwałowic 

o godz. 6.55. 

Gmina Stalowa Wola po konsultacji z MZK w celu wprowadzenia tych zmian po 

wyliczeniu kosztów wystąpiła do gminy Radomyśl nad Sanem o zwiększenie o 

55 tys. zł.  do obecnej kwoty która dopłacamy za funkcjonowanie miejskiej 

komunikacji. 

 

Komisja po rozpatrzeniu sprawy jednogłośnie wypowiedziała się negatywnie w 

kwestii funkcjonowania linii MKS na trasie Stalowa Wola – Chwałowice. 
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Ad. IV/6. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

„Nowa Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” przedstawił inspektor ds. obsługi Rady 

Gminy Piotr Chodur. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad.7. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXV/298/14 

Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 czerwca 2014 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości przedstawił inspektor 

ds. obsługi Rady Gminy Piotr Chodur. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radny Bogdan Oszust wystąpił z propozycją zorganizowania wyjazdu Komisji 

lub Rady Gminy na plantację żurawiny w Nowinach. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

          Przewodniczący Komisji 

 

                    Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 


